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Abstract (en)
The invention relates in general to an electronic ballast (EVG) for fluorescent lamps. In particular, it relates to circuit arrangements inside the
electronic ballast for separately measuring lamp current and heater coil current of lamp. Such an electronic ballast comprises an AC voltage
generator (30, WR), whose frequency can be controlled, a series resonant circuit (L2, C17), which is connected to the output of the AC voltage
generator (30) and to whose capacitor (C17) the gas discharge lamp is connected in parallel, and a current measuring element (R32) responding
to the lamp current (IL1), at least one heating circuit of the heater coils of the gas discharge lamp being connected independently of the series
resonant circuit (L2, C17) to the AC voltage generator (30), and a further current measuring element (R10) connected to said heating circuit serving
to measure the heating current (JW). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft allgemein ein elektronisches Vorschaltgerät (EVG) für Leuchtstofflampen. Insbesondere betrifft sie Schaltungsanordnungen
innerhalb des elektronischen Vorschaltgerätes zur separaten Erfassung von Lampenstrom und Heizwendelstrom einer Lampe. Ein solches
elektronisches Vorschaltgerät umfaßt einen Wechselspannungsgenerator (30, WR), dessen Frequenz steuerbar ist, einen an den Ausgang des
Wechselspannungsgenerators (30) angeschlossenen Serienresonanzkreis (L2, C17), zu dessen Kondensator (C17) die Gasentladungslampe
parallelgeschaltet ist, ein auf den Lampenstrom (IL1) ansprechendes Strommeßglied (R32), wobei mindestens ein Heizstromkreis für die
Heizwendeln der Gasentladungslampe unabhängig vom Serienresonanzkreis (L2,C17) an den Wechselspannungsgenerator (30) angeschlossen ist,
und wobei ein mit diesem Heizstromkreis verbundenes weiteres Strommeßglied (R10) zur Messung des Heizstroms (Jw) dient. <IMAGE>
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